
ПРОТОКОЛ№ 95

Засідання постійної комісії з питань планування бюджету, фінансів, цінової
політики та інвестицій

від 20.12.2023 року

Присутні:

Роман Бейзик – голова комісії
член комісії: Роман Курчик , Оксана Савран, Олег Пилипців, Світлана
Маменька .

Відсутні:Михайло Задорожний, Ірина Головацька .

Порядок денний:
1. Розгляд службової записки щодо можливості зменшення відсоткової

ставки від нормативно грошової оцінки земельних ділянок АТ «Концерн
Галнафтогаз».

2. Про внесення змін до бюджету Дрогобицької міської територіальної
громади на 2023 рік.

3. Про затвердження Програми розвитку тваринництва (велика рогата
худоба ) в Дрогобицькій об’єднаній територіальній громаді на 2024-2026 роки.

4. Про порядок використання плати за оренду комунального майна для
комунального підприємства «Дрогобицька лазня на 2024 рік.

5. Про затвердження Програми охорони навколишнього природного
середовища Дрогобицької міської територіальної громади на 2024 – 2025 роки.

6. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної
ділянки для будівництва та обслуговування будівель торгівлі площею 779 кв.м.,
що розташована: Львівська область, Дрогобицький район, м. Дрогобич, вулиця
Наливайка та надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки
земельної ділянки, що підлягає продажу на конкурентних засадах (на земельних
торгах у формі електронного аукціону)

7. Про продаж земельної ділянки у власність.

СЛУХАЛИ: Затвердити порядок денний із доповненнями.
Доповідач: Роман Бейзик, який запропонував затвердити порядок денний.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 5;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

1. СЛУХАЛИ: Розгляд службової записки щодо можливості зменшення
відсоткової ставки від нормативно грошової оцінки земельних ділянок АТ
«Концерн Галнафтогаз».
Доповідач:Маріанна Свідовська - начальник управління майна громади.
ВИРІШИЛИ: Подати дане питання на розгляд ради.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 5;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.



2. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до бюджету Дрогобицької міської
територіальної громади на 2023 рік.
Доповідач: Оксана Савран - начальник фінансового управління .
ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 5;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

3. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми розвитку тваринництва (велика
рогата худоба ) в Дрогобицькій об’єднаній територіальній громаді на 2024-2026
роки.
Доповідач: Оксана Савран - начальник фінансового управління .
ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 5;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

4. СЛУХАЛИ: Про порядок використання плати за оренду комунального майна
для комунального підприємства «Дрогобицька лазня на 2024 рік.
Доповідач: Маріанна Свідовська, начальник управління майна громади –
доповіла, що відповідно до звернення директора даного підприємства щодо
розподілу надходжень від орендної плати , які поступають від передачі в
оренду нежитлових приміщень, тобто: 5% - спрямовуються до бюджету
громади, а 95% - залишаються на рахунку орендодавця.
ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 5;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

5. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми охорони навколишнього
природного середовища Дрогобицької міської територіальної громади на 2024 –
2025 роки.
Доповідач: Андрій Паутинка - директора департаменту міського господарства.
ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 5;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

6. СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення
земельної ділянки для будівництва та обслуговування будівель торгівлі площею
779 кв.м., що розташована: Львівська область, Дрогобицький район, м. Дрогобич,
вулиця Наливайка та надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки
земельної ділянки, що підлягає продажу на конкурентних засадах (на земельних
торгах у формі електронного аукціону).
Доповідач:Маріанна Свідовська - начальника управління майна.
ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення.



ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 5;
«проти» - 0;
«утримались» - 0.

7. СЛУХАЛИ: Про продаж земельної ділянки у власність.
Доповідач:Маріанна Свідовська - начальника управління майна.
ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 5;

«проти» - 0;
«утримались» - 0.

Голова комісії Роман БЕЙЗИК


